
   
REFERAT ÅRSMØTE 2024 fredag 12. april 10:00-14:00  

Sted: Tjeldsundbrua Kro og hotell – Panorama møterom 

 

Til stede:  

Medlemmer: 

Terje Bartholsen (leder ordfører Evenes kommune), Espen Ludviksen (nestleder varaordfører 

Harstad kommune), Birger Holand ordfører Kvæfjord, Jim Kristiansen ordfører Ibestad 

kommune, Hugo Jakobsen ordfører Lødingen kommune, Robin Ridderseth ordfører Tjeldsund 

kommune, Rune Østergren varaordfører Narvik kommune, Maroun Abou Zeid varaordfører 

Sortland kommune, June Sollund, dir Visit Narvik. 

Forfall: Gratangen kommune (Anita Karlsen har gitt fullmakt til Terje Bartholsen), Troms og 

Finnmark fylkeskommune, Ole Johnny Korsgård Harstadregionens næringsforening. 

Andre: 

Bjørn Isaksen (fra 12:45), Monica Gundersen, (Avinor), Kristian Fredrik Bjørkvoll Holand 

NK 133 luftving, Sigrid Ina Simonsen NHO Arktis, Stig Winther (fra kl 11:30), Sigbjørn 

Astrup (ref).   

Saksliste 

10:00 Årsmøtesaker 

      -årsrapport: gjennomgang av årsrapport som godkjennes. 

            -regnskap: gjennomgang av regnskap som godkjennes. 

-budsjett (forslag til budsjett 2024) Kommentarer til budsjett er at man bør være mer 

offensive i forhold til å satse på ruteutvikling.  Styret gis fullmakt til å bruke en del 

midler på en strategisamling eller prosess om hva Flyplassutvalget skal påvirke. 

10:15-10:30 Vedtektsendring 

 Drøfting med avstemning om endringer i styret. §3 og §5 endres. 

Votering – vedtektsendring 7 or og 3 mot. 

 

 

Vedtatt endret versjon:  

§ 3 Medlemmer  

Medlemmer kan være kommuner og interkommunale politiske råd i Ofoten, Sør-Troms, 

Vesterålen og Lofoten og næringsforeninger i disse regionene, samt Nordland, Troms 

fylkeskommuner. 

Representanter for Avinor, Forsvarsbygg og Luftforsvaret og ((andre relevante aktører(tatt 

inn i møte))kan møte med tale- og forslagsrett. 



   
Styrets leder kan kalle inn andre til møtene dersom hen finner dette nødvendig. 

 

Vedtatt endret versjon: 

 § 5 Styret.  

Flyplassutvalget ledes av et styre bestående av 3 medlemmer, leder, nestleder og representant for 

næringsforening.  

Evenes som vertskommune skal være representert i styret.  

Ordføreren i Evenes har ansvaret for å legge frem forslag til valg av styre, og skal i denne 

sammenheng konsultere medlemmene i utvalget.  

Styrets medlemmer skal ha personlige varamedlemmer. Valgkomite bestående av 2 personer utnevnes 

av årsmøtet før neste valg.  Styret velges for 4 år.   

Styret skal ha minimum 2 møter pr halvår, og ellers når styrets leder eller medlemmer av styret finner 

det nødvendig.   

Sekretariatsfunksjonen ivaretas av Hålogalandsrådet. 

 

-Valg av styre og leder 

Enstemmig vedtatt:  «Nytte styre består i perioden 2024-2027 av Terje Bartholsen leder, 

Espen Ludviksen, nestleder, June Sollund» 

Reviderte vedtekter vedlegges referatet 

10:30 -11:00 Arbeidsform i flyplassutvalget 

Drøfting av arbeidsform, ønske om at styret kan inngå et strategiarbeid i forhold til hvordan 

og hvilke saker Flyplassutvalget skal engasjere seg i.  Styret lever forslag om dette til 

medlemmene.  Styret kan bruke av flyplassutvalgets midler til jobben.  Det ytres ønske om 

mer fokus på internasjonal ruteutvikling.  Det ønskes at man bruker mer midler til 

ruteutvikling.  Også hvordan informasjon fremkommer på nett ved søkning etter billetter til 

Nord-Norge/Lofoten.  Det anmerkes at man må sette en møteplan for året og ha fredager som 

utgangspunkt for medlemsmøter.  

 

-FOT orientering fra Terje Bartholsen 

Om hvordan det har blitt jobbet med FOT ruter.  Ble også opplyst om politiske møter med 

medlemmer av regjering fra Espen Ludviksen. 

-Orientering:  Invitasjon av Vågan kommune som medlem 

  Troms FOT vedtak (vedlagt sakspapirer) 

  Nordland fylke FOT uttalelse (vedlagt sakspapirer) 

 

-12:00 -12:30 Hotellplaner ved Evenes lufthavn/ v Kresten Lyngstad Avinor 

 



   
12:30 - 12:45 -Nasjonal transportplan – flyplasskrysset, luftfart generelt 

Det vedtas en uttalelse fra årsmøtet som sendes høringen NTP innen 24. april. 

 

Pressemeldingen sendes også media. 

 

12:45 - 13:00 Støyproblematikk 

 Forsvarsbygg vil komme og orientere når det kommer noe nytt til saken.   

 

13:00 -13:20 Avinor -oppdatering /bagasje/plassproblemer terminal/framskrivninger 

luftfart/flypriser etc. 

Kort orientering om bagasjeproblematikk.  Fremdeles noen utfordringer, men passasjerene 

opplever nok ventetiden lengere på Evenes siden det er så kort vei inn til terminalen og 

bagasjebåndet.  Evenes har fått en annen SLOT regulering der man kan nekte ankomst 

grunnet kapasitetsvansker. Det informeres om et arrangement ved åpning av nye flyruter 16. 

mai. 

 

13:20 -13:40 Oppdatering fra Luftforsvaret 

Hovedelementer er at Nordic response var som en eksamen som ble bestått, Evenes flystasjon 

er fullt operativ.  Nytt er at det også kommer også en P8 simulator til stasjonen, som det 

allerede er avsatt plass til bygningsmessig.  Imidlertid får FOT rutetilbudet konsekvenser for 

Luftforsvarets drift på EVE men kanskje spesielt på ANX.  Forsvaret ønsket en rute Ørland-

EVE – Andøya. Orientering vedlagt referat. 

13:40 -14:00 Laksetransport fra Evenes lufthavn v/Stig Winther  

Utdrag fra orientering: Mye produksjon i Hålogaland, markedet betaler vesentlig mer for 

flyfrakt for å få ferskere laks. PCN ble oppkjøpt i 2023 og forventer økning av eksporten, men 

dette krever noen investeringer i laste/losseplattform.  Dagen transport kan økes til 500 tonn i 

uka ved nye fasiliteter.  

-Evt. 

-Busstilbudet er fremdeles alt for dårlig, vanskelig informasjonstilgang for reisende, bare 3 

avganger daglig til Sortland-Lødingen, ruter endres ofte slik at folk har mistet tilliten til 

Boreal og kjører selv.  


